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Na našim ulicama može se primetiti sve veći broj pasa lutalica koji u poslednje vreme ometaju
Starčevce i narušavaju opštu bezbednost. Kako do rešenja ovog problema?  

    Branislav Stanišić:
  - Pa, ne znam, ranije su te proleme rešavali lovci, možda bi to i sada trebao da bude slučaj.
Možda treba da se napravi nekakav azil za te pse. Zaista, nisam siguran koje bi od ova dva
rešenja bilo najbolje ali svakako taj problem treba rešiti u što kraćem roku.
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